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Zápis z jednání 
Komise pro sport a volný čas Rady Kraje Vysočina č. 1/2016 

konaného dne 17. 2. 2016 
 

Přítomni: 

1. Myslivec Josef 6. Vaňková Magda (předsedkyně) 

2. Svoboda Čestmír 7. Žák Petr 

3. Ondrušek Roman 8. Bárta Ladislav 

4. Zemanová Kateřina 9. Burda Jan 

5. Bártová Martina 10. Kastner Milan (tajemník) 

 
Omluveni: 

1. Jana Nováková Hotařová  3. Vitásek Čestmír 

2. Sedláček Zdeněk (místopředseda) 4. Kukrechtová Alena 

 
Hosté: 

1. Straka Luboš (VŠK KV) 3. Mach Ivo (OŠMS) 

2. Albrechtová Jana (OŠMS)   

 
Program: 

1. Zahájení jednání a schválení programu; 

2. Kontrola zápisu; 

3. Vyhlášení schválených grantových programů z Fondu Vysočiny na 2016; 

4. Informace o ZODM 2016 (zimní olympiáda dětí a mládeže); 

5. Příprava, realizace a hodnocení ankety Sportovec Kraje Vysočina; 

6. Předložení návrhů financování KCTM do rady, uzavření smluv, přidělení schválených 
dotací; 

7. Podpora sportovních mistrovství a krajské reprezentace z rozpočtu kraje; 

8. Diskuse, různé; 

9. Ukončení jednání. 

 
 

1. Zahájení jednání a schválení programu 
Magda Vaňková, předsedkyně Komise pro sport a volný čas Rady Kraje Vysočina (dále jen 
„Ksvč“), zahájila jednání a přivítala všechny přítomné. Dle počtu přítomných členů konstatovala, 
že Ksvč je usnášeníschopná. Přednesla návrh programu, který byl doplněn o bod „Pravidla 
Rady Kraje Vysočina pro poskytování dotací na pořádání technických, přírodovědných 
a řemeslných volnočasových aktivit pro děti a mládež“. Takto upravený zápis byl 9 hlasy 
schválen. 
 
 

2. Kontrola zápisu 
Proběhla kontrola zápisu a přijatých usnesení ze zasedání Ksvč č. 7/2015 - jednotlivé body 
a usnesení byly bez připomínek 
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3. Vyhlášení schválených grantových programů z Fondu Vysočiny na 2016 
Ivo Mach informoval, že pro rok 2016 byly, za oddělení mládeže a sportu OŠMS, dne 2. února 
2016 zastupitelstvem kraje vyhlášeny čtyři grantové programy 

- Sportujeme 2016 (alokace 1,8 mil. Kč) 
- Sportoviště 2016 (alokace 3 mil. Kč) 
- Jednorázové akce 2016 (alokace 1,2 mil. Kč) 
- Tábory 2016 (alokace 0,8 mil. Kč) 

 
Podrobné informace, dle materiálů zastupitelstva kraje: http://extranet.kr-
vysocina.cz/samosprava/index.php?akce=zastupitelstvo_materialy&zastupitelstvo=1&rok=2016  
 
 

4. Informace o ZODM 2016 (zimní olympiáda dětí a mládeže) 
Ivo Mach informoval, že ZODM 2016 proběhla od 17. 1. 2016 do 22. 1. 2016 v Ústeckém kraji. 
Kraj Vysočina se mezi kraji umístil na 10. místě se ziskem patnácti medailí (čtyři zlaté, čtyři 
stříbrné a sedm bronzových medailí). Dařilo se především biatlonistům, rychlobruslařům 
a akrobatickým lyžařům.  
Dále zmínil, že došlo ke změně bodového hodnocení jednotlivých družstev. Pro vyhodnocení byl 
podstatný průměrný stav bodů za disciplínu a nikoli nejlepší výsledek. Pokud by bylo přihlíženo 
k celkovému zisku medailí, jako bylo v minulých letech při ODM, byla by Vysočina na vyšším 
postu.  
ZODM 2016 v Ústeckém kraji byla připravena a proběhla na vysoké úrovni. 
http://odm.olympic.cz/2016/poradi-kraju  . 
 
 

5. Příprava, realizace a hodnocení ankety Sportovec Kraje Vysočina 
Ivo Mach podal informace, že byl uzavřen sběr nominací a dnes proběhne jednání odborné 
hodnotící komise. Probíhá také veřejné hlasování na webových stránkách kraje, které bude 
ukončeno 15. 3. 2016 http://www.kr-vysocina.cz/sportovec-kraje-vysocina/ds-302905 . 
Dne 7. 4. 2016 proběhne galavečer v  kulturním domě Pasáž v Třebíči, na který budou členové 
pozváni. 

 
 
6. Předložení návrhů financování KCTM do rady, uzavření smluv, přidělení 

schválených dotací 
Milan Kastner informoval, že v letošním roce kraj obdržel žádosti od 13 sportovních klubů: 
atletika, šachy, fotbal, házená, lyžování, moderní gymnastika, lední hokej, volejbal, stolní tenis, 
orientační běh, plavání, basketbal a Judo. Všechny žádosti splnily podmínky poskytnutí dotace. 
Dne 23. 2. 2016 bude návrh projednán v radě kraje a dne 29. 2. 2016 zastupitelstvem kraje. 
Celková navrhovaná finanční částka je cca 4,5 mil. Kč. 
 
 

7. Podpora sportovních mistrovství a krajské reprezentace z rozpočtu kraje 
Ivo Mach okomentoval dotační tituly: 

- Pravidla Rady Kraje Vysočina pro poskytování dotací na pořádání mistrovství ČR, 
Evropy a světa ve sportovních disciplínách (800 tis. Kč), 

- Pravidla Rady Kraje Vysočina pro poskytování dotací na účast na mistrovství Evropy 
a světa ve sportovních disciplínách (500 tis. Kč). 

 
Ivo Mach předložil členům Ksvč k nahlédnutí seznam podpořených sportovců. 
 
Sportovní mistrovství, pořádána na vyšší úrovni, jsou finančně podpořena i z dalších dotačních 
titulů.  

http://extranet.kr-vysocina.cz/samosprava/index.php?akce=zastupitelstvo_materialy&zastupitelstvo=1&rok=2016
http://extranet.kr-vysocina.cz/samosprava/index.php?akce=zastupitelstvo_materialy&zastupitelstvo=1&rok=2016
http://odm.olympic.cz/2016/poradi-kraju
http://www.kr-vysocina.cz/sportovec-kraje-vysocina/ds-302905
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8. Pravidla rady Rady Kraje Vysočina pro poskytování dotací na pořádání 
technických, přírodovědných a řemeslných volnočasových aktivit pro děti 
a mládež  

Jana Albrechtová členy Ksvč seznámila s novým dotačním titulem „Pravidla Rady Kraje 
Vysočina pro poskytování dotací na pořádání technických, přírodovědných a řemeslných 
volnočasových aktivit pro děti a mládež“, který vznikl na základě výzvy dotačního titulu MŠMT 
„Naplňování koncepce mládeže na krajské úrovně“.  
Jedná se o obdobu dotačního titulu Volný čas. Jelikož je rok 2016 vyhlášen rokem řemesel, je 
dotační titul zaměřen na podporu řemeslných, technických a přírodovědných aktivit.  

- Žadateli mohou být NNO a obecně prospěšné společnosti, vyjma škol a školských 
zařízení;  

- Alokace cca 0,5 mil Kč; 
- Poskytnutá dotace 20 tis. Kč – 50 tis. Kč na projekt; 
- Podíl dotace až 80%; 
- Od 1. 3. 2016 do 31. 3. 2016 výzva zveřejněna na webových stránkách kraje; 
- Od 1. 4. 2016 do 30. 4. 2016 příjem žádostí; 
- Uznatelné náklady od 16. 2. 2016 do 30. 11. 2016. 

 
Jan Burda doplnil, že snaha MŠMT bude dotační titul vyhlašovat každoročně a měl by být 
zaměřen každý rok na jiné aktivity. 
Jana Albrechtová požádala o nominaci členů Ksvč do hodnotící komise. Členové Ksvč se shodli 
nominovat: Magdu Vaňkovou, Romana Ondruška, Jana Burdu, Ladislava Bártu a Martinu 
Bártovou. 
 
Usnesení 01/01/2016/Ksvč 
Komise pro sport a volný čas Rady Kraje Vysočina 
doporučuje 
radě kraje nominovat zástupce Komise pro sport a volný čas Rady Kraje Vysočina do hodnotící 
komise pro poskytování dle Pravidel rady Kraje Vysočina pro poskytování dotací na pořádání 
technických, přírodovědných a řemeslných volnočasových aktivit pro děti a mládež, v tomto 
pořadí: Zdeněk Sedláček, Josef Myslivec, Roman Ondrušek, Alena Kukrechtová, Martina 
Bártová, Magda Vaňková (předsedkyně), Petr Žák, Ladislav Bárta a Jan Burda. 
Usnesení bylo přijato 9 hlasy (0 proti, 0 se zdrželi). 
 

 
9. Diskuze, různé 

Magda Vaňková tlumočila návrh Jany Novákové Hotařové na společné setkání Ksvč a Komise 
pro sport, tělovýchovu a volný čas Rady města Jihlavy, aby byly prodiskutovány investice 
do sportovišť na území města Jihlavy. Milan Kastner zmínil plánovanou rekonstrukci Horáckého 
zimního stadionu v Jihlavě a plánovanou investici do tělocvičny SK Jihlava. Nejedná se o jediné 
plánované investice Kraje Vysočina, řešeny budou i sportovní haly na úrovni kraje.  Dále 
podotkl, že by bylo třeba využít finanční prostředky z EU. 
Ladislav Bárta reagoval, že pro stávající programovací období nelze z dotačních titulů EU čerpat 
na investice do sportovišť. Ksvč názor na tuto záležitost vysloví na dalším zasedání. 
 
Jan Burda informoval, že v letošním roce ve spolupráci s krajem a městy bude realizován projekt 
„Mládež kraji“, v němž se mladí lidé aktivně a přímo účastní činností, které si sami navrhnou, 
a které jim umožňují rozvíjet jejich iniciativu a tvořivost. Projekt iniciují, vytvoří a zrealizují sami 
mladí lidé. Projekty iniciativ mládeže pomáhají rozvíjet osobnost mladých lidí a přináší změnu 
a prospěch veřejnosti projekty mladých lidí, kteří by něco chtěli zlepšit. 
V letošním roce se na projektu budou podílet města Třebíč, Žďár nad Sázavou a Havlíčkův Brod 
a Kraj Vysočina. Jedná se již o druhý ročník projektu. 
Členové Ksvč obdrží bližší informace, které mohou dále propagovat. 
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Magda Vaňková navrhla další téma k diskuzi, a to na základě odezvy nepodpořené organizace 
z prostředků FV, chybovost při zpracování žádostí o finanční podporu z Fondu Vysočiny. 
Zástupci ODM reagovali, že pro usnadnění vyplnění žádosti byly pro žadatele sepsané pokyny 
pro vyplnění žádosti, hlavně, co se týče komplikací související s novelou zákona č. 250/2000 
Sb., a v případě potřeby mohou žadatelé konzultovat žádosti přímo na ODM. 
 
Ladislav Bárta nabídl členům možnost navštívit v rámci výjezdního zasedání Ksvč KTCM 
v Novém Veselí. Předsedkyně i členové Ksvč tuto možnost uvítali. 
 
 
Termín příštího zasedání bude upřesněn (duben 2016). 
 
 

10. Ukončení jednání 
Magda Vaňková poděkovala přítomným za účast a aktivní přístup a ukončila jednání. 
 
 
 
 
 
Magda Vaňková 
předsedkyně Komise pro sport a volný čas Rady Kraje Vysočina 
 
 
 
 
 
Milan Kastner 
tajemník Komise pro sport a volný čas Rady Kraje Vysočina 
 
 
 
 
Zpracovala a zapsala: Zuzana Škrdlová dne 17. února 2016 


